
Egyeztetés László Jánossal, a Magyar Kerékpárosklub 
elnökével 

Pokorni Zoltán polgármester november 21-én találkozott László Jánossal, a Magyar 
Kerékpárosklub elnökével. Mindketten egyetértettek abban, hogy az elfogadhatatlan, hogy 
– a sétáló szülők, nagyszülők mellett bicikliző, 12 év alatti gyerekek kivételével – a 
kerékpárosok a sétaösvényeket, turistautakat használják, ahol sokszor akár 40-50 km/h 
sebességgel száguldanak, szlalomoznak a sétálók, kocogók, túrázók között. Ezt 
egyébként törvény is szabályozza, de sajnos sokan nem tartják be. 
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László János fontosnak tartja, hogy megoldás szülessen arra, hogy megfelelő külön 
útvonaluk lehessen a downhilles, az országúti és a mountainbike-os kerékpárosoknak. 
Felmerült néhány lehetőség, úgy mint egy mountainbike útvonal a Jánoshegyi úttól 
nyugatra, valamint az elnök úr nagy lépésnek tartaná, ha a Jánoshegyi út, vagy akár a 
Tündérhegyi út is megfelelő aszfaltozást kaphatna, amely az országúti kerékpárosok 
lehetőségeit javítaná. 

A kerékpárklub elnöke szerint érdemes lenne a Budai-hegyek több pontját, így például a 
Hármashatár-hegyet is bevonni a fejlesztési tervbe, hogy a Normafa koncentrált forgalmát 
enyhítsük. Igény bizonyára lenne rá, hiszen a budapestiek szeretnek a szabadba menni, 
kirándulni, kerékpározni, és ezek a helyek is kiválóan alkalmasak lennének a szabadidő 
szép természeti környezetben történő eltöltésére. Ezzel a polgármester is egyetértett, 
ezért is tartja fontosnak a terület jelenlegi túlzsúfoltságából adódó problémák kezelését, 
amelyre a Normafa-rehabilitáció lehetőséget teremt. 

László János magánemberként nyilatkozott, de ígéretet tett arra, hogy egyeztet a 
kerékpározás többi szervezetével, vezetőjével, és közös álláspontot fogalmaznak meg. A 
tárgyalások folytatódnak majd a downhill kerékpározás képviselőivel is, akik jelen 
pillanatban a legnagyobb gondot okozzák a környezetkárosító tevékenységükkel. 

 


